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Deltagere Karin Bonde Sørensen, Line Saunte Mortensen,
Mette Nøregaard Dahl, Emma Ascanius Simonsen,
Line Refslund Nørgaard Jensen

Referent Emma Ascanius Simonsen

Bemærkning Det oprindeligt planlagt bestyrelsesmøde d. 11/9 er ændret til online
møde d.d. grundet kurser ved Randers Kommune d. 11/9 - Læs mere
herom under “Ekstern inspiration”.

Ansatte Vi har budt velkommen til to nye undervisere i elevskolen - Sofie G. H.
og Sofie H. De er begge blevet oplært i løbet af uge 33, 34 og 35.
Bestyrelsen håber, at I vil tage godt imod vores nye undervisere, og ser
frem til et godt samarbejde.
Bestyrelsen har besluttet at tilbyde de 2 nye undervisere støtte til DRF's
trænerkursus. Det skyldes, at vi ønsker at de oplæres i DRF’s/DIF’s
kerneværdier på lige fod med klubbens øvrige undervisere.
Der er ansat ny ungarbejder til at varetage den daglige rengøring. Vi
siger velkommen til Mathilde og tak til Astrid, som nu er på efterskole.

Ekstern
inspiration

D. 11/9 er der mulighed for inspiration gennem Randers kommune om
sponsormidler, fællesskab og børn med særlige behov. D. 9/10 vil der
ligeledes være mulighed for ekstern inspiration til kommunikation. Det
er alle emner som bestyrelsen prioriterer, og derfor blev beslutningen at
sætte dette online møde i værk.
Under ekstern inspiration var der også dialog om mulighed for besøg /
inspiration af andre klubber. I 2015 havde klubben stor gavn af besøg i
HHH i forbindelse med bygning af ridehal, sponsorarbejde og
fællesskab.

Solceller Klubben er blevet bevilliget midler til solcelleanlæg på taget af den
store ridehal. Projektet er ved at være klar til montage og vi håber, at
dette kan ske i løbet af september. Montagen tager 1-2 dage hvpor
hallen vil være lukket i dagtimerne.



Anlæg, spring
og spalter

Anlægsudvalget har brug for flere hænder. Aktuelt er det springbanen,
der gerne skal harves nogle gange inden FVK stævne i september. Vi
hører gerne fra alle der har mulighed for at bidrage.

Vi er godt i gang med maling af klubbens springmateriel.Vi opfordrer til,
at både private springryttere og de elevryttere- og forældre der er i
klubben giver et nap med når de er der.

Klubben har brug for hjælp til udlægning af spalter. Vi har desværre
ikke oplevet den store respons på den tidligere søgen. Vi vil gerne
opfordre alle der har mulighed for at hjælpe med at give lyd.
Der er indhentet tilbud på at få eksterne til at stå for udlægningen. Det
vil koste 10.000,-, som vi helst vil holde i klubkassen.

Voltige Der arbejdes med alternative tilbud / tillæg til den almindelige træning i
efteråret. Vi har blandt andet kigget ind i kursus eller leje af mekanisk
hest mens Spot restituerer.
Derudover har der været dialog omkring LM i september og muligheder
for vikar træner mens underviser Henriette har behov for fri til alment
arbejde 4 gange i løbet af efteråret.

Eventuelt 1) Klubbens Falck-abonnement er steget. Vi arbejder på at finde en
anden løsning med bedre priser og service - samtidig med, at
sikkerheden opretholdes på samme niveau.

2) Idrættens førstehjælp har doneret et førstehjælpskursus til klubben.
Det afholdes d. 11/10 i rytterstuen. Deltagelse er gratis, og tilmelding
sker på hjemmesiden.

3) Junioraktiviteter: D. 29/9 gentager vi succesen fra ridelejren og der
laves der hestehårssmykker i rytterstuen med Ditte Dahl. Vi arbejder på
afholdelse af hyggeaften umiddelbart efter førstehjælpskursus 11/10.

4) Frivillighed: Klubben går ind i en travl stævnesæson. Derfor vil vi
gerne opfordre til, at alle giver en hånd med. Det gør en kæmpe forskel
for klubben!

5) Vi går indendørs sæsonen i møde, og det betyder større aktivitet i
ridehallerne. Ridehusreglerne opdateres og hænges synligt i begge
haller. Samtidig opfordres der til, at alle husker at slukke lyset og lukke
porten, når de forlader hallen.
6) Bestyrelsen har dialog omkring mulighed for diverse certificeringer af
klubben. Det besluttes, at DRF bliver kontaktet for aftale om afholdelse
af udviklingsmøde.



7) Der afholdes medlemsmøde d. 24/9 kl. 19:00 med halvårsregnskab,
nyt fra bestyrelsen og sikkerhedsregler i HARK.

8) Klubben har fået ny, digital infoskærm. Den kan findes i den blå hal
over opslagstavlen.

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 9/10-2024 i rytterstuen


